
Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

Måndag 17september på Brunnsängen, Kyrkhult 

Närvarande: Marina Johansson, Elna Burén, Magnus Persson och Jan-Anders 

Håkansson. 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötes protokoll gicks igenom och godkändes.  

§ 4 Inga rapporter 

§ 5 Skrivelser. Telia har kommit med ett erbjudande om att ev köpa vårt 

fibernät, detta är inte aktuellt än. Sparbanken i Karlshamn informerar att  

Camilla Lönqvist har slutat och vi kommer att få ny rådgivare på banken. 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 17/9 är 156929:-. Ett fåtal medlemmar har 

inte betalt medlemsavgift, påminnelse skickas ut.  

§ 7 GDPR. Marcus har gjort ett förslag på informationsbrev till våra medlemmar 

om hur vi hanterar den nya datalagen. Marina meddelar Marcus ändringarna 

som gjordes. 

§ 8 Förfrågan från OKTV: OKTV har frågat om de får använda vår 

anslutningspunkt i Väghult för att kunna ansluta fastigheterna på Södra 

Väghultsvägen. Styrelsen accepterar förfrågan och tycker att det är bra att fler 

får möjlighet att ansluta sig. 

§ 9 Nästa möte. Brunnsängen torsdag 15/11 kl 19,00 

§ 10 Övriga frågor: Inga 

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet 

Vid protokollet: 

…………………………………………………….           …….………………………………… 

Elna Burén Sekreterare    Marina  Johansson Ordförande 


